
Bestyrelsesmøde i G/F Gjellesten den 18. april 2013, kl. 19.30, hos Marianne, Jarlsvej 7 

Deltagere: Marianne Øvergård, Jørgen Bendtsen, Torben Busgaard, Bent Steensen og Marianne 

Witt. 

Fordeling af arbejde i foreningen: 

Formand: Marianne Øvergård 

Næstformand: Torben Busgaard 

Kasser: Jørgen Bendtsen 

De grønne områder: Bent Steensen 

Antenne: Torben Busgaard 

Referent / webmaster: Marianne Witt. 

Indkommet post: 

Bestyrelsen har fået 2 henvendelser fra kommunen  

1. Angående påbud om mgl. beskæring af træer/buske mellem matr. 13hh (Dankær) og 

Krogholmvej. Kommunen henviser til matrikelkort med gl. markskel. 

2. Angående høring på skraldeplan. 

 
Henvendelse fra medlemmerne: 
 

Kasseren har fået mails fra medlemmer vedrørende kontingentet. 

Torben har modtaget mails fra medlemmer vedrørende antennen. 

Marianne W. har modtaget en henvendelse ang. fældning af træer på stier. 

 

Grønne områder: 

a. Grundejer har fældet træer efter aftale. Marianne W. kontakter ham ang. plantning af de 2 

nye træer. 

b. En grundejer har henvendt sig om han må fælde træerne på stien langs hans grund, da de 

er meget skæve og står tæt på hans hæk. Vi kigger på, hvad han kan fælde og tager 

stubfræsning med i tilbuddet ”træfældning på stamvejen Jarlsvej”. 

c. Kommunen kontaktes vedrørende fældning af træer på Jarlsvej. Der indhentes 3 tilbud på 

fældning af hvert andet træ på stamvejen Jarlsvej samt evt. et træ på stien mellem 

Hjørdisvej og Jarlsvej (ved lygtepæl)  



d. Marianne Ø. har haft møde med kommunen ang. manglende beskæring langs 

Krogholmvej. Der er uoverensstemmelse med kommunen om, hvor 

grundejerforeningsskellet går mellem os og Dankær. Efterfølgende har kommune sendt en 

mail til os og Dankær, hvor de henstiller til, at vi prøver at ordne det indbyrdes og at vi 

følger grundene i grundejerforeningerne (grundejerforenings område). De henviser også til 

overenskomst om vedligeholdelse af de grønne områder mellem os og Dankær. Bent tager 

kontakt til Dankær og hører hvordan de forholder sig til mailen fra kommunen.  

e. Budgettet for snerydning er overskredet med 6312kr. Vi skal være OBS på snerydning til 

næste vinter. 

Antenne: 

a. Har modtaget en henvendelse fra en grundejer, ang. manglende undertekster på 

National Geographic. Torben har haft kontakt med dem der udsender National 

Geografisk og det burde ikke kunne lade sig gøre, da teksten er brandt ind i og bliver 

sendt som samlet billede, så hvorfor det sker, er ikke til at vide. 

 Jack-Tronic kigger på det. 

b. Antenne udvalget der blev nedsat på generalforsamlingen har snarligt møde. 

Økonomi: 

a. Der er kommet ekstra regning fra: 

 copydan på 2966 kr. 

 Hostmaster på 180 kr. 

 Snerydning på 6312 kr. 

b. Der er 16 grundejere der ikke har betalt kontingentet til tiden, de har fået en rykker. Der 

er stadig 10, der mangler at betale. 

c. Danske Bank vil have os over på CVR nummer. Det gør at vi ikke kan have de konti vi 

har i dag. Jørgen undersøger muligheden for et bankskifte. 

 

Eventuelt: 

Der er stadig en grundejer der parkerer og spærrer fortovet på Vølundsvej. Bestyrelsen kontakter 

vedkommende. 

Næste møde 18. juni kl. 19.30 hos Torben. 

 

  


